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Särskilt investeringsbidrag till ridsporten för 
Göteborgs Fältrittklubb  

Förslag till beslut 
I idrotts- och föreningsnämnden 

Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Göteborgs Fältrittklubb 1 400 000 kronor i 

särskilt investeringsbidrag till ridsporten. 

När projektet är genomfört ska det redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. Om 

medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Göteborgs Fältrittklubb ansöker om särskilt investeringsbidrag till ridsporten för att byta 

ut motorer till höj- och sänkbara hissväggar, investera i takmonterad bevattning till 

paddock, samt fortsätta arbetet med att asfaltera om på anläggningen vid Töpelsgatan 16 i 

Göteborg. Föreningen har en gammal anläggning från 70-talet som är eftersatt och i stort 

behov av renoveringar. Den totala kostnaden för projektet uppgår till cirka 1 760 000 

kronor. Finansiering av projektet sker genom eget kapital, eget arbete och särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten från idrotts- och föreningsnämnden. Bidraget ryms inom 

den totala ramen särskilt avsatt för ridsport under 2023 som uppgår till 13 000 000 

kronor.  

Förvaltningen ställer sig positiv till att föreningen följer sin utarbetade underhållsplan och 

genomför förbättringsåtgärder på anläggningen. Ur säkerhetssynpunkt är det av vikt att 

föreningen investerar i motorerna till de höj- och sänkbara väggarna så att de inte riskerar 

att haverera. Med ett nytt bevattningssystem kommer den nya sargen till paddocken att 

hålla betydligt längre. Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra 

åtgärderna med den finansiering som finns knuten till projektet.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram 

Göteborgs Stads plan för ridsport 2020–2024. I planen har ridsportens utmaningar 

identifierats som inkluderar behov av ökade resurser till drift och underhåll av ridsportens 

anläggningar. Idrotts- och föreningsnämnden har för 2023 avsatt 5 000 000 kronor 

öronmärkta till särskilt investeringsbidrag till ridsporten. Hittills har 137 000 kronor av 

anslaget beviljats. Bidraget ryms inom den totala ramen särskilt avsatt för ridsport under 

2023 som uppgår till 13 000 000 kronor.  
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Den totala kostnaden för projektet uppgår till cirka 1 760 000 kronor. Finansiering av 

projektet sker genom eget kapital, eget arbete och särskilt investeringsbidrag till 

ridsporten från idrotts- och föreningsnämnden. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningens bedömning är att de organisationer som föreslås särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten har en verksamhet och ridanläggning som förbättrar 

möjligheten till en aktiv fritid för barn och unga och personer med funktionsnedsättningar 

i Göteborg. Genom beviljat bidrag till renovering, ombyggnation eller nybyggnation av 

ridanläggningen får föreningarna ökade förutsättningar att behålla eller utöka sina 

aktiviteter för barn och unga och personer med funktionsnedsättning. 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet.  
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Fältrittklubb beviljas 1 400 000 kronor i särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att byta ut motorer till höj- och sänkbara hissväggar, 

investera i takmonterad bevattning till paddock, samt fortsätta arbetet med att asfaltera 

om på anläggningen vid Töpelsgatan 16 i Göteborg. 

Beskrivning av ärendet 
Göteborgs Fältrittklubb ansöker om särskilt investeringsbidrag till ridsporten för att byta 

ut motorer till höj- och sänkbara hissväggar, investera i takmonterad bevattning till 

paddock, samt fortsätta arbetet med att asfaltera om på anläggningen vid Töpelsgatan 16 i 

Göteborg. 

Föreningen har en gammal anläggning från 70-talet som är eftersatt och i stort behov av 

renoveringar. Under hösten 2022 konstaterades det att motorerna till de höj- och sänkbara 

väggarna är i behov av att bytas ut efter ett haveri med en motor som krävde en akut 

åtgärd. Vidare ser föreningen ett stort problem med stora gropar i asfalten som innebär en 

säkerhetsrisk får både medlemmar, hästar och övriga som besöker anläggningen. 

Föreningen har tidigare fått investeringsbidrag för att laga potthål, men ser nu att de 

behöver ta ett helhetsgrepp om asfaltsytan. Föreningen beviljades under 2022 ett särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten för att byta ut sargen till paddocken. För att förlänga 

hållbarheten på den nya sargen vill föreningen investera i ett nytt bevattningssystem, då 

nuvarande inte fungerar optimalt och sprider vatten på sargkanten.  

Fakta om föreningen 

Göteborgs Fältrittklubb är en av Sveriges äldsta nu aktiva ridskolor. Föreningen bedriver 

ridskoleverksamhet för barn, ungdom och vuxna och sprider kunskap om ridning och 

hästhållning. Föreningens främsta ambition är att ge möjlighet för barn och ungdomar att 

lära sig umgås med och visa respekt för djur. Göteborgs Fältrittklubb har 816 

medlemmar, varav 384 i åldern 7–25 år. Av dessa är 371 flickor och 13 pojkar.   

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen ställer sig positiv till att föreningen följer sin utarbetade underhållsplan och 

genomför förbättringsåtgärder på anläggningen. Ur säkerhetssynpunkt är det av vikt att 

föreningen investerar i motorerna till de höj- och sänkbara väggarna så att de inte riskerar 

att haverera. Med ett nytt bevattningssystem kommer den nya sargen till paddocken att 

hålla betydligt längre. Förvaltningens bedömning är att föreningen kan genomföra 

åtgärderna med den finansiering som finns knuten till projektet.  
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